
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 05/2019 - 
2021 

13. februar 2020, Kl. 16:30 – 19.30
Ullevaal Stadion, Oslo 

Til stede: Mette Margrethe Berg, Vigdis Mørdre, Egil 
Olsen, John Andre Engen, Frank Nielsen og Solveig 

Nilsen. 
 

SAK 33 

SAK 34 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR 4 2019/2021 

Vedtak: 
Styret besluttet  
å ta protokollen fra styremøte nr. 4 /2019-2021 til etterretning med de 
endringer som framkom 

INFORMASJON 
- Team Norway v/Karsten
- Nordisk v/Vigdis M og Karsten
- Søknad Ekstrastiftelsen/Damm v/Karsten
- Norgesserien v/Egil
- Mottatt midler fra Bufdir/Vigdis M og B
- Ulike kurs v/Karsten
- Studenter v/Karsten
- Viken serien v/Karsten
- Klubbutvikling OHIL

Vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

Meldt forfall: Vigdis Bruun



SAK 35 

SAK 36 

SAK 37 

SAK 38 

SAK UTENOM OFFENTLIGHETEN 

Mette Berg orienterer.   

STEVNER MED DOBLE POENG I 2020 

For å holde god deltagelse under våre stevner i 2020, foreslår administrasjonen 
å gi stevner doble poeng i Norgesserien. 

Vedtak: 
Styret besluttet  
å innvilge mot en stemme å gi doble poeng i stevnene Vestlandssteinen, 
Ålentreffen, Verdalsleikan og Sørlandstreffe 

DISIPLINÆR OG SANKSJONSUTVALG – NORGES FLERIDRETTSFORBUND 

Fortsettelse av sak 31, styremøte nr.4 – 2019-2021.  

Administrasjonen foreslår følgende personer til å representere seksjonen boccia 
og teppecurling i Norges Fleridrettsforbund disiplinær- og  sanksjonsutvalg frem 
til tinget i 2021. 

Roy Jensen - Kjelsås IL 
Kari Østby - Sarpsborg BTK 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å innstille Roy Jensen fra Kjelsås IL og Kari Østby fra Sarpsborg BTK til NFIFs 
disiplinær og sanksjonsutvalg.  

BUDSJETT 2020 

Administrasjonen har utarbeidet et forslag til budsjett for 2020.  

Vedtak: 
Styret besluttet  
å vedta utarbeidet budsjett for 2020. 



SAK 39 

SAK 40 

SAK 41 

OVERGANGSSKJEMA I BOCCIA OG TEPPECURLING 

Administrasjonen ønsker å lage et nytt overgangssystem. Formålet er å 
gjøre prosessen enklere for våre medlemmer.    

Vedtak: 
Styret besluttet 
å gi administrasjonen fullmakt til å lage et nytt overgangskjema. 

KVALIFISERING NM UKA 2020 

Det har kommet innspill fra FUTT Helsesportlag om hvordan de skal 
kvalifisere sin utøver til NM UKA 2020. Styret diskuterte hvordan dette skal 
foregå. 

Vedtak:
På bakgrunn av resultater i NM individuelt 2019 og geografiske 
utfordringer, kan det søkes om en plass i klasse 2 og en plass i 
klasse 3s. FUTT Helsesportslag må skrive en skriftlig søknad til 
seksjonen, med navn og klasse. Dispensasjonen gjelder bare i 
2020.

ØKONOMI SOM BARRIERE 

Seksjonsstyret startet en diskusjon på temaet. Administrasjonen skal lage 
et spørreskjema som sendes ut til 10 forskjellige klubber. Dette skjema 
skal inneholde spørsmål om kostnader knyttet til deltagelse ved stevner, 
treninger, assistenter, halleie m/mer. 

Seksjonsleder Mette Berg tar kontakt med en valg utøver for å høre om 
kostnader knyttet til deltagelse i vår idrett.
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